
  Klub přátel dobrého vína a pevného zdraví. 

 

 

 

Milí členové a přátelé V-klubu (ctitelé Vína i Zdraví), 

  

    Zase nám uplynula dlouhá doba od našeho posledního setkání. Svědomí mě proto tíží 

úměrně s délkou ztraceného času. Uf, uf! Ten se sice už vrátit nedá (čas je už takový), ale 

pokusme se ho na chvíli alespoň zastavit na našem nejbližším setkaní.  

Naštěstí, čas a víno si spolu rozumí. Vinu čas zpravidla jen přidává na půvabu. Horší je 

už jeho vliv na zdraví. A proto, nenechme zdraví chátrat, ani za cenu vylepšování svých zásob 

vína. Tak pojďme se sejít, něco prochutnat, a popovídat si. Jistě jste letos navštívili různé kraje,   

i ty vinorodé, a bude o čem vyprávět. 

 Naposledy jsme z iniciativy Pavla měli už opakovaně královské Ryzlinky, přímo od Rýna 

(z Eltvillu a Martinsthalu) a něco navíc i přímo z pravlasti ryzlinků – z Johannisbergu. 

 Nyní mám pro vás připravené kolekce z Moravy, z Tokaje a ze Španěl. No a Pavel má 

pro nás zase hezkou kolekci Ryzlinků od Rýna. Výběr veliký! 

 Já bych, ovšem, rád začal tou Moravou. Je to totiž kolekce vín, kterou mám pro vás 

připravenou k degustaci už od jara. Je z výběru, který sestavili naši uznávaní vinařští odbornici, 

spolu s výkvětem sommelierů, a který vyhodnotili jako vína roku 2009 z nabídky společnosti 

MAKRO, určené svým partnerům, profesionálům v gastronomii.  Já jsem celou tu kolekci vin 

roku 2009 přechutnal již v březnu l. r. na jedné z našich sommelierských akcí, a sám jsem zvědav 

jak jim čas prospěl (nebo i ublížil?). Uvidíme. 

 Přijďte se pobavit a potěšit. 

 

 Počítám s vložným jako obvykle do 200,- Kč, a počet vzorků i lahví přizpůsobím počtu 

přihlášených. Proto, prosím, dejte mi echo, nejpozději do úterý 23. Děkuji. 

    Setkání je naplánováno na čtvrtek 25. listopadu (na cca 17:00).  

 Kdo chce pomoct s přípravou, muže přijít i dřív.  

 

 Těším se na toto (pro některé z vás jubilejní) setkaní u vína!  

  Vivat!   

  

  Juraj 

 

 

P.S.:  

Letos z jara jsem pobyl již na druhé konferenci o vínu jako multikulturním fenoménu na 

Univerzitě v Olomouci. Opět to byl velmi široký záběr pohledů na víno, a opět z tohoto setkání 

vznikl sborník. Já vám zde přikládám k nahlédnutí výběr témat, i svůj příspěvek, navazující na 

ten předchozí z loňského roku. Nevím, jestli jsem vám kdysi z toho minulého setkání zaslal 

obsah příspěvků, proto ho zde také přikládám. Kdyby vás cokoliv z obou sborníků zaujalo, rád 

vám to vytisknu, nebo přepošlu elektronicky. 

 

 


